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PROCES VERBAL, al sedintei ordinare a Consiliului Local din 28 august 2012
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 28 august 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 28.08.2012, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr. 7465/22.08.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 19 consilieri locali din totalul de 21 de
consilieri, absenteaza motivat, avand probleme medicale, d-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin si d-nul consilier Neculai Tanase.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta este statutara. Informeaza ca in sala este
prezent d-nul Prefect Kanty-Catalin Popescu, din partea Institutiei Prefectului Vrancea si d-nul Vicepresedinte Dragos Birladeanu, din
partea Consiliului Judetean Vrancea.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei de indata din 25.07.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi „pentru”.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din 31.07.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi „pentru”.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei de indata din 02.08.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi „pentru”.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Diana-Cristina Padineanu – Inspector Directia resurse umane;
? d-na Cristina Dascalescu – Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – Arhitect sef;
? d-na Adela Purice – Inspector Birou agricultura, cadastru;
? d-na Paula Mandru – Inspector Serviciul juridic, contencios, administrarea domeniului public si privat;
? d-na Eugenia Dragusanu – Inspector Compartiment Proiecte;
? d-nul Ion Soare – Inspector Compartiment transport public local de calatori;
? d-nul Vasile Taban – Sef birou urmarire, incasare si executare silita;
? d-nul Marian Mihu – Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-nul Mihail-Razvan Necula – Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-na Maria Murgoci – Director Ansamblul Folcloric Tara Vrancei Focsani;
? d-na Otilia Stoica – Inspector Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Valter Popescu – Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe – Director Politia Locala Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – Director SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu – Director SC CUP SA Focsani;
? d-nul Mihai Ciubotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani;
? d-nul Fanica Popa – Director SC Administratia Pietelor Focsani SA Focsani;
? d-nul Marian Radulescu – Director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta – Director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – Director S.C. CUP SALUBRITATE SRL Focsani;
? d-nul Simion Caba – Preot Paroh – Parohia Mandresti „Sf.Voevozi Mihail si Gavril” din Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Presedinte de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „salut pe d-nul Prefect si pe d-nul Vicepresedinte al Consiliului Judetean Vrancea, in
numele Consiliului Local.
Din pacate, avem o prezenta onoranta in sala, prezenta d-nului Alin Moldoveanu, zic, din pacate, pentru trebuie sa facem cativa pasi
administrativi si anume aprobarea ordinii de zi”.
In continuare Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 25 de puncte:

1. proiect de hotarare privind conferirea titlului de „cetatean de onoare al municipiului Focsani” sportivului Moldoveanu Alin-George;

https://www.focsani.info/


2. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 20.000 lei, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012, pentru
premierea sportivului Alin George Moldoveanu, medaliat cu AUR la Jocurile Olimpice – Londra 2012;

3. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 12 mii lei, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012, pentru
premierea sportivilor participanti la a III-a editie a Turneului „Cupa Vrancea-Taekwondo WTF”, pentru copii, cadeti si juniori, ce va
avea loc in data de 29 septembrie 2012;

4. proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei Mandresti – „Sf. Voevozi Mihail si Gavril” din Focsani;

5. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii Programului de investitii prevazut in anexa nr. 86 la HCL nr.
10/31.01.2012 privind aprobarea Bugetului General al municipiului Focsani pe anul 2012, cu modificarile si completarile ulterioare;

6. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General Consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012;
7. proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie aferente serviciului public local de transport
urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr.79/2007, cu modificarile si completarile ulterioare;

8. proiect de hotarare privind aprobarea constituirii comisiei de evaluare si selectionare a proiectelor depuse de persoane fizice sau
persoane juridice fara scop patrimonial – asociatii ori fundatii constituite conform legii, cu sediul in municipiul Focsani, in vederea
acordarii de finantari nerambursabile din Bugetul Local al municipiului Focsani, in baza Legii nr. 350/2005 si Hotararii Consiliului Local
al municipiului Focsani nr.326/18.12.2007;

9. proiect de hotarare privind aprobarea datelor pentru depunerea, selectia si implementarea proiectelor de catre persoanele fizice sau
juridice fara scop patrimonial, asociatii ori fundatii constituite conform legii, in domeniul sportului, cu sediul in municipiul Focsani, in
vederea obtinerii de fonduri nerambursabile din Bugetul Local al municipiului Focsani pe anul 2012;

10. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Botezatu
Alexandrina cu domiciliul in Focsani, str. Birsei, nr. 2, ap. 43 si Mohorea Neculai cu domiciliul in Focsani, str. Constructorului, nr. 19,
ap. 97;

11. proiect de hotarare privind acordarea unui ajutor individual de minimis pentru SC AUTO TIVOLI SRL;

12. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Local de Asistenta Sociala Focsani a postului de
inspector, clasa I, gradul profesional asistent, in post de inspector, clasa I, gradul profesional principal, in vederea promovarii
functionarului public incadrat pe acest post;

13. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Clubului Sportiv Municipal Focsani 2007 a doua posturi, in vederea
promovarii persoanelor incadrate pe aceste posturi care indeplinesc conditiile de promovare;

14. proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului Local al municipiului Focsani in Consiliul de administratie la
unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani;
15. proiect de hotarare privind aprobarea a trei schimburi de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului – Sud, respectiv
Cartierul Brailei, solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Codul Civil;

16. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii locuintelor din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 si L2 ,B-dul Bucuresti
nr.27, Focsani, in baza prevederilor Legii locuintei nr.114/1996, republicata si modificata, a Decretului lege 61/1990 si a Legii 85/1992;

17. proiect de hotarare privind aprobarea punerii la dispozitie a terenului in suprafata de 9000,00 mp. situat pe teritoriul administrativ al
comunei Cimpineanca T 51, P 567 catre SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani in vederea realizarii unei rampe pentru depozitarea
deseurilor rezultate din activitati de constructii si demolari;

18. proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului Focsani sa ceara inscrierea dreptului
de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 126,00 mp, situat in intravilanul municipiului Focsani,
Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

19. proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului Focsani sa ceara inscrierea dreptului
de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 155,00 mp, situat in intravilanul municipiului Focsani,
Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

20. proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului Focsani sa ceara inscrierea dreptului
de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 87,00 mp, situat in intravilanul municipiului Focsani,
Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

21. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 177/2009 pentru aprobarea
stabilirii locatiei si a incheierii casatoriilor in incinta Teatrului Municipal Focsani “Mr. Gh. Pastia” situat in Focsani, str. Republicii nr.77,
jud. Vrancea, in zilele de sambata si duminica si sarbatorile legale;

22. proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea serviciului de transport public local de persoane prin curse
regulate in municipiul Focsani;

23. proiect de hotarare privind desemnarea viceprimarului Gabriel Necula in comisia locala a municipiului Focsani pentru stabilirea
dreptului de proprietate privata asupra terenurilor;

24. proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedinta pentru Consiliul Local al municipiului Focsani, pe o perioada de trei
luni, incepand cu luna septembrie 2012;

25. informari, declaratii politice .

Sunt discutii referitoare la ordinea de zi si anume :



D-nul consilier Catalin Vrabie : “am vazut ordinea de zi, am discutat si astazi cu d-nul Secretar, avem doua proiecte care, in opinia
mea nu ar trebuie sa fie pe ordinea de zi ca si proiecte de hotarare, e vorba de punctul nr.11, unde avem o sentinta a instantei
judecatoresti, pe care nu putem face decat, sa luam act de ea si sa o punem in aplicare, nu avem ce vota.
De asemenea punctul nr.16, unde iarasi avem o sentinta a instantei, iarasi nu avem ce face, ce delibera si ce hotari. Cele doua
puncte, din acest motiv, si ar mai trebui eliminat si punctul nr.14, datorita faptului ca efectiv nu am avut timp sa ne intalnim cu totii si sa
stabilim care dintre noi va fi la consiliul de administratie la unitatile de invatamant, practic, nu cerem decat sa mai castigam un pic de
timp, o saptamana – doua, sa ne punem de acord, sa nu stam in sedinta de consiliu 6 ore sa impartim consiliul de administratie sau sa
stabilim care dintre noi vor fi, in ce consiliu de administratie.
Asta ar fi ca si modificare in minus si am inteles ca si d-nul Primar are aici o modificare, chestia cu ENET-ul”.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „o completare.
Deci, ati luat act de cele trei proiecte”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „ sunt de acord cu retragerea celor 3 proiecte si doresc sa introduc pe ordinea de zi, proiectul de
hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social la SC ENET SA Focsani. Cred ca aveti proiectul la mapa, el a trecut prin
Comisia de buget si as dori sa fie introdus pe ordinea de zi”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: “mi-am adus aminte de un aspect. Pentru ca intru-cat nu vom discuta proiectul care se referea la
acordarea unui ajutor individual de minimis pentru SC AUTO TIVOLI SRL, o sa rog pe d-nul Primar sau aparatul executiv, sa ne
prezinte pentru urmatoarea sedinta, o informare in legatura cu aceasta situatie, pentru ca sunt totusi 750 mil.lei vechi in discutie si as
vrea sa stim cum s-a aparat acolo Primaria Focsani si cum au fost reprezentate interesele Primariei Focsani.
Deci, va rog d-nule Primar, pentru urmatoarea sedinta, daca se poate, o informare referitor la aceasta situatie. Si cer aceasta
informare doar in ideea de a stabili, de unde recuperam acesti bani, pentru ca automat, va trebui sa platim acesti bani, sa scutim
practic SC AUTO TIVOLI SRL de acesti bani. Avem o hotarare a instantei si nu avem ce face, dar in acelasi timp va trebui sa vedem
din ce cauza nu am fost reprezentati cum trebuie sau daca am fost, asta este si sa vedem daca putem recupera acesti bani”.

Nu sunt discutii si se supune la vot completarea ordinii de zi cu : proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC
ENET SA Focsani si se aproba cu 19 de voturi “pentru”.
Si se supune la vot scoaterea de pe ordinea de zi a celor trei proiecte si anume: proiectul nr.11, nr.14 si nr.16 si de aproba cu 19 de
voturi “pentru”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 19 de voturi “pentru”.
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind conferirea titlului de „cetatean de onoare al municipiului Focsani”
sportivului Moldoveanu Alin-George;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 70/249.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 20.000 lei, din bugetul local al municipiului
Focsani pe anul 2012, pentru premierea sportivului Alin George Moldoveanu, medaliat cu AUR la Jocurile Olimpice – Londra 2012;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 71/250.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „va invit aici d-nule Alin Moldoveanu, d-nule Primar”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „doresc sa va inmanez o diploma de onoare si o placheta si invit pentru o poza de grup pe toti
consilierii locali”.

D-nul Alin-George Moldoveanu: „sunt bucuros pentru titlul oferit si vreau sa le multumesc celor din Consiliul Local. Banii sunt bineveniti
si nu pot decat sa fiu multumit. De acum vreau sa ma pregatesc sa ajung la urmatoarea Olimpiada , la Rio de Janiero, in 2016”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „avem marea placere sa avem in randul nostru unul dintre cei doi campioni olimpici pe care Romania ia
avut la aceasta editie, suntem onorati ca acest campion olimpic este din orasul nostru, il cinstim asa cum se cuvine si vreau sa va
informez ca Alin este casatorit, nu are locuinta si cred ca Primaria si impreuna cu Consiliul local, putem face un efort, sa vedem, din
spatiul locativ, din ANL-uri, de undeva, un campion olimpic merita si un spatiu de locuit din partea Primariei. Medaliatul cu bronz la
haltere, a primit locuinta, in Bucuresti, apartament cu doua camere.
Am pus o problema in atentia dvs., a noastra si ar fi bine sa o rezolvam”.

D-nul vicepresedinte al Consiliului Judetean Vrancea Dragos Birladeanu: „imi face o deosebita onoare sa fiu astazi prezent la sedinta
Consiliului local Focsani si va rog sa-mi permiteti ca sa-l felicit in numele Presedintelui Consiliului Judetean Vrancea si in numele meu
pe Alin Moldoveanu care a reusit o extraordinara performanta la Londra.
Totodata, doresc sa va anunt ca d-nul Presedinte al Consiliului Judetean Vrancea Marian Oprisan in prima sedinta a Consiliului
Judetean Vrancea va initia un proiect de hotarare pentru acordarea unui premiu de 30 mii lei proaspatului Cetatean de Onoare al
municipiului Focsani, Alin Moldoveanu”.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „este onorant pentru noi si Focsani-ul a devenit mai cunoscut decat era prin performanta
pe care a realizat-o a-nul Alin Moldoveanu”.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 12 mii lei, din bugetul local al municipiului
Focsani pe anul 2012, pentru premierea sportivilor participanti la a III-a editie a Turneului „Cupa Vrancea-Taekwondo WTF”, pentru
copii, cadeti si juniori, ce va avea loc in data de 29 septembrie 2012;

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „am mai spus executivului. Nu avem multe doamne in consiliul nostru, sa le punem in
frunte, ca asa este frumos si politicos. Dar, se uita repede”.
Am inteles ca si cel care este la baza acestor rezultate se afla in sala, daca vreti sa va ridicati pentru ca este o munca care trebuie
rasplatita – aplauze - si de multe ori munca este mai aproape de suflet rasplatita de aplauze decat de bani”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 72/251.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea acordarii unui sprijin financiar Parohiei Mandresti – „Sf.



Voevozi Mihail si Gavril” din Focsani;
D-nul Simion Caba – Preot Paroh – Parohia Mandresti „Sf.Voevozi Mihail si Gavril” din Focsani: „va multumesc in numele Parohiei
noastre, in numele Bisericii noastre, in numele credinciosilor de la parohia noastra. Dumnezeu si Maica Domnului sa va ajute”.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „va multumim pentru ce ne-ati spus parinte si cred ca initiativa de a avea cat mai multe
case mortuare in Focsani este una buna si necesara si pana la urma, viata incepe si se sfarseste”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 73/252 .

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii Programului de investitii prevazut
in anexa nr. 86 la HCL nr.10/31.01.2012 privind aprobarea Bugetului General al Municipiului Focsani pe anul 2012, cu modificarile si
completarile ulterioare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 74/253.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General Consolidat al municipiului
Focsani pe anul 2012;

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan: “as dori sa fac un amendament avand in vedere faptul ca avem un nou proiect pe ordinea de
zi legat de SC ENET SA Focsani.
La capitolul bugetar autoritati executive, se diminueaza cu suma de 180 mii lei, de la reparatii curente iar la capitolul bugetar
invatamant – Scoala nr.9, se majoreaza cu 180 mii lei, din care : 120 mii lei la chirii si 60 mii lei la utilitati.
Acest amendament are legatura cu noua mutare a Scolii nr.9 in spatiul de la Universitatea George Baritiu.
In ceea ce priveste ENET-ul, de la capitolul bugetar combustibil si energie, se diminueaza cu 1500 mii lei de la subventii si se
majoreaza capitolul bugetar combustibili si energie cu 1500 mii lei, majorare capital social SC ENET SA Focsani.
La sectiunea varsaminte, din sectiunea de functionare in sectiunea de dezvoltare, minus 1500 mii lei, iar la varsaminte, in sectiunea de
dezvoltare, plus 1500 mii lei”.

D-nul consilier Aurel Bacu: “care sunt consecintele diminuarii, de la subventii. Am vrea niste explicatii”.

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan: “suma luata de la subventii este suma identificata in bugetul municipiului Focsani la aceasta
ora, care este disponibila pentru a face aceasta trecere de la una la alta. Practic, nu se vor acorda subventiile la momentul acesta, se
vor duce banii tot la ENET, dar pentru plata gazului, se va face o plata directa”.
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Bogdan-Emilian Matisan, se adopta cu 19 voturi „pentru”.
D-nul consilier Catalin Vrabie: „alte doua componente ale acestui proiect, se referea odata la: alocarea unor sume de bani catre unitati
de invatamant din municipiul Focsani si a doua oara, alocarea unei sume de 150 mii lei catre Clubul Sportiv Municipal 2007 Focsani.
Aici avem doua situatii. Pe de o parte, la unitatile de invatamant, consilierii au considerat, cel putin consilierii din grupul USL, ca nu
avem suficiente informatii pentru a lua o decizie referitor la oportunitatea acestor cheltuieli si va propun sa amanam pana la o sedinta
extraordinara sau pana la prima sedinta ordinara, aceasta parte a proiectului referitor la unitatile de invatamant si referitor la cei 150
mii lei, care erau destinati Clubului Sportiv Municipal 2007, la fel, dorim sa facem si acolo o analiza pentru ca este aceiasi situatie ca si
la fotbal, mult mediatizata cea de la fotbal insa asta de la Clubul Sportiv mai putin.
Practic, sunt identice cele doua situatii, sunt doua zone care solicita permanent fonduri si vrem sa vedem si acolo care este situatia
exacta, pentru ce sunt banii care ne-au fost ceruti acum, daca sunt pentru salarii asa cum ni s-a spus verbal, sau daca sunt pentru
cheltuieli curente asa cum scrie in documentatie, ce s-a cheltuit si ce nu
s-a cheltuit, in ce conditii s-au cheltuit s.a.m.d., repet, nu vorbim aici de legalitate, nu se substituie Consiliului local, organelor de
control referitor la legalitatea cheltuielilor.
Sunt convins ca aceste cheltuieli asa cum au fost verificati de Curtea de Conturi sunt legale. Pe noi ne intereseaza doar oportunitatea,
nu va cer decat sa amanam aceste discutii pentru o sedinta ulterioara, ordinara sau daca vom avea vreo extraordinara, in prima
extraordinara, ca sa avem timp sa ne lamurim si noi mai exact ce se intampla acolo”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „grupul nostru PP-DD, vine cu propunerea ca cei 150 mii lei sa fie acordati, pentru ca sunt legati de cele
doua luni neplatite la sectiile de: handbal, fotbal, futsal si analiza pe care si noi o dorim sa aiba loc impreuna cu Consiliul local si cu
conducerea clubului ulterior, dar, v-as ruga si v-as propune ca cei 150 mii lei sa fiti de acord sai acordam si sa-i hotaram sa-i dam in
sedinta de astazi”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „ceea ce-mi spuneti dvs. acum, am mai auzit. Din pacate, documentele nu spun asta. Nu stiu daca v-ati
uitat in nota de fundamentare. Si eu mi-as dori sa le dau pentru salarii. Din pacate in nota de fundamentare nu scrie chestia asta.
Este d-nul profesor aici, l-am vazut, mi-a fost profesor cand eram copil si am o stima deosebita pentru dumnealui. Numai ca, va trebui
sa vedem daca intr-adevar banii acestia sunt pentru salarii, asa cum intr-adevar ati spus, stiu si eu ca nu si-au luat salariile in ultimele
doua luni, sau daca sunt pentru altceva.
Dvs. vorbiti cu inima, eu m-am uitat in hartii. Sunt de acord cu dvs. ca trebuie sa dam bani pentru salarii, dar ar trebui sa vedem daca
intr-adevar banii aceia se duc la salarii si sa avem certitudinea ca se duc la salarii”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „sigur se duc la salarii. Va spun eu, de fapt nici nu ati contestat legalitatea acordarii acestor bani si dvs.,
asa ca, nu stiu, se perpetueaza starea de fapt existenta la sectiile astea care s-au desprins: futsal si fotbal si ma gandeam ca este un
motiv pentru care jucatorii sa-si doreasca sa joace in continuare, fiind chiar si la acel club privat care l-am vazut aici intr-un proiect de
hotarare”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 3 voturi „pentru” – d-ra consilier Manuela
Axente, d-nii consilieri Aurel Bacu si Lionida Milea si 16 voturi „abtineri” – d-nele consilier: Luminita – Elena Balaban, Elena Cucu si
d-nii consilieri: Catalin Vrabie, Gabriel – Ionel Necula, Liviu-Ioan Oloeriu, Dorian Alecsandrescu, Gheorghita Berbece, Dan Buzoi,
Dragos-Puiu Horhocea, Lilian Ilie, Bogdan-Emilian Matisan, Ionut Mersoiu, Gabriel Padineanu, Enache Patrascu, Ionel Preda, Nitu
Radu.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma finala, doar cu amendamentul d-lui consilier Bogdan-Emilian Matisan
fiind adoptat cu 16 voturi „pentru” si 3 voturi „abtineri” – d-ra consilier Manuela Axente si d-nii consilier Aurel Bacu si Lionida Milea,
devenind hotarirea nr. 75/254.



Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie aferente
serviciului public local de transport urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr.79/2007, cu modificarile si completarile
ulterioare;
D-nul consilier Aurel Bacu: „s-a convenit ca nu facem de la 1 septembrie si asteptam pentru 1 ianuarie 2013, in urma discutiei in
comisie”.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „au fost discutiile in comisie, da, asa este”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 19 voturi „abtineri” – unanimitatea celor prezenti.

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea constituirii comisiei de evaluare si selectionare a proiectelor
depuse de persoane fizice sau persoane juridice fara scop patrimonial – asociatii ori fundatii constituite conform legii, cu sediul in
municipiul Focsani, in vederea acordarii de finantari nerambursabile din Bugetul Local al municipiului Focsani, in baza Legii nr.
350/2005 si Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 326/18.12.2007;

D-nul consilier Catalin Vrabie: „trecem direct la propuneri, inteleg ca nu sunt discutii”

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „pot fi si ulterior discutii”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „grupul de consilieri USL face urmatoarele propuneri pentru cele trei locuri – cei trei consilieri: Catalin
Vrabie, Tudorel-Daniel Trofin si Ioan-Liviu Oloeriu”.

D-nul consilier Bogdan-Emilian Matisan, propune ca din comisia de numarare a voturilor sa faca parte: d-na consilier Elena Cucu,
d-nul consilier Aurel Bacu si d-nul consilier Ionut Mersoiu.
Se supune la vot comisia de numarare a voturilor si se aproba cu 19 voturi „pentru”.
Nu mai sunt alte propuneri si se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 19 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:

voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”

D-nul Catalin Vrabie: 14 5 -
D-nul Tudorel-Daniel Trofin: 14 5 -
D-nul Ioan-Liviu Oloeriu: 14 5 -

Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 76/255.
Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea datelor pentru depunerea, selectia si implementarea
proiectelor de catre persoanele fizice sau juridice fara scop patrimonial, asociatii ori fundatii constituite conform legii, in domeniul
sportului, cu sediul in municipiul Focsani, in vederea obtinerii de fonduri nerambursabile din Bugetul Local al municipiului Focsani pe
anul 2012;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 77/256.

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate
bugetului local, depuse de Botezatu Alexandrina cu domiciliul in Focsani, str.Birsei, nr.2, ap.43 si Mohorea Neculai cu domiciliul in
Focsani, str.Constructorului, nr.19, ap.97;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 78/257.

Punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind acordarea unui ajutor individual de minimis pentru SC AUTO TIVOLI SRL a fost
retras.

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind
transformarea in statul de functii al Serviciului Public Local de Asistenta Sociala Focsani a postului de inspector, clasa I, gradul
profesional asistent, in post de inspector, clasa I, gradul profesional principal, in vederea promovarii functionarului public incadrat pe
acest post ;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 79/258.

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Clubului Sportiv Municipal
Focsani 2007 a doua posturi, in vederea promovarii persoanelor incadrate pe aceste posturi care indeplinesc conditiile de promovare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 80/259.

Punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind numirea reprezentantului Consiliului Local al municipiului Focsani in Consiliul de
administratie la unitatile de invatamant preuniversitar de stat din municipiul Focsani, a fost retras.

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea a trei schimburi de locuinte ANL situate in Focsani,
Cartierul Tineretului – Sud, respectiv Cartierul Brailei, solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Codul Civil;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 81/260.

Punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii locuintelor din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 si
L2, B-dul Bucuresti nr.27, Focsani, in baza prevederilor Legii locuintei nr.114/1996, republicata si modificata, a Decretului lege
61/1990 si a Legii 85/1992, a fost retras.

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea punerii la dispozitie a terenului in suprafata de 9000,00
mp. situat pe teritoriul administrativ al comunei Cimpineanca T 51, P 567 catre SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani in vederea
realizarii unei rampe pentru depozitarea deseurilor rezultate din activitati de constructii si demolari;



Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 82/261.

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului
Focsani sa ceara inscrierea dreptului de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 126,00 mp, situat in
intravilanul municipiului Focsani, Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 83/262.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului
Focsani sa ceara inscrierea dreptului de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 155,00 mp, situat in
intravilanul municipiului Focsani, Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 84/263.

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea domnului Decebal Bacinschi, Primarul municipiului
Focsani sa ceara inscrierea dreptului de proprietate in folosul municipiului Focsani, pentru terenul in suprafata de 87,00 mp, situat in
intravilanul municipiului Focsani, Fundatura Magura in T 82, P. 4690, in temeiul art. 889 alin. (2) din Codul Civil;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 85/264.

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului local al municipiului
Focsani nr.177/2009 pentru aprobarea stabilirii locatiei si a incheierii casatoriilor in incinta Teatrului Municipal Focsani “Mr. Gh. Pastia”
situat in Focsani, str. Republicii nr.77, jud. Vrancea, in zilele de sambata si duminica si sarbatorile legale;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 86/265.

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru efectuarea serviciului de transport
public local de persoane prin curse regulate in municipiul Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 87/266.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind desemnarea viceprimarului Gabriel Necula in comisia locala a
municipiului Focsani pentru stabilirea dreptului de proprietate privata asupra terenurilor;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 88/267.

Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedinta pentru Consiliul Local al
municipiului Focsani, pe o perioada de trei luni, incepand cu luna septembrie 2012;

D-nul consilier Catalin Vrabie: „propun pe d-nul Radu Nitu”.

Nu mai sunt alte propuneri, se supune votului deschis spre aprobare propunerea d-lui consilier Vrabie, pentru ca, pe o perioada de 3
luni, incepand cu luna septembrie 2012, d-nul Radu Nitu sa fie urmatorul presedinte de sedinta, pentru Consiliul Local al Municipiului
Focsani.
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 89/268 .

Se prezinta punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: „e vorba de 1500000 lei, 600 de actiuni noi, a cate 2,5 lei fiecare”.

Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 90/269.

Presedintele de sedinta dl. Ioan Liviu Oloeriu: ”supun aprobarii si graficul
de desfasurare a sedintelor ordinare ale Consiliului Local a municipiului Focsani pentru perioada septembrie – decembrie 2012.
Ideea este ca: sedintele nu vor in ultima marti din luna, ci in ultima joi din luna, ora va ramane: 16,00;
- luna septembrie: 27
- luna octombrie: 25
- luna noiembrie: 29
- luna decembrie: 13,

exceptie face luna decembrie, unde stiti se decaleaza, sa nu se suprapuna peste Sarbatorile de Craciun si An Nou.

Nu mai sunt discutii, se supune la vot graficul de desfasurare al sedintelor ordinare ale Consiliului Local al municipiului Focsani pentru
perioada septembrie – decembrie 2012 si se adopta cu 19 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: informari, declaratii politice.

Presedintele de sedinta d-nul Ioan Liviu Oloeriu, solicita inscrieri la cuvant.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „prima chestiune, este legata de proiectele de hotarare pe care le-am scos astazi de pe ordinea de zi,
este vorba de situatiile unde avem hotarari ale instantelor de judecata care ni se aduc la cunostinta.
Nu stiu, ar trebui, pentru ca au fost tot felul de situatii, ar trebui sa stabilim o regula si aici poate ma ajuta d-nul Secretar, sa ne spuna
de ce au fost aceste proiecte de hotarare sau sa stabilim ce facem mai departe .
Opinia mea cel putin si am discutat si cu colegi de-ai mei a fost urmatoarea: atat timp cat exista o hotarare a unei instante de judecata,
Consiliul Local al municipiului Focsani nu poate decat, sa ia act de aceasta hotarare, nu poate nicicum sa voteze, sa delibereze
aceasta hotarare, in aceste conditii, fie se vine cu un proiect de hotarare prin care luam act de hotararea instantei, fie se vine cu o
informare din partea compartimentului de report, in care sa ni se prezinte hotararea instantei si felul in care va fi pusa in aplicare.
Va trebui sa decideti d-nule Secretar, sau impreuna cu d-nul Primar care este modalitatea, fie o informare, fie un proiect de hotarare



prin care luam act de aceasta situatie.
O explicatie a d-nului Secretar, astazi cand am avut o discutie cu dumnealui, a fost ca in hotarare sunt stabilite anumite aspecte,
urmand ca altele sa le stabilim noi in Consiliul local.
Una dintre discutii, era referitoare la suportarea costurilor cu transferul proprietatii de catre beneficiarii acestor contracte de
vanzare-cumparare, care urmeaza sa fie pusa pe ordinea de zi a sedintei urmatoare, probabil, sau nu stiu cand, vor decide dumnealor
si a doua, am inteles ca exista si o solicitare sau cel putin urmeaza sa vina cu o solicitare de achitare in rate a acestor apartamente.
Iarasi, daca se va initia un proiect de hotarare in acest sens vom decide la momentul respectiv. Aceste doua aspecte nu au fost
trecute in hotararea instantei, nu s-a discutat despre ele in hotararea instantei, fapt pentru care este absolut normal sa discutam si sa
deliberam.
Pentru tot ceea ce instanta s-a pronuntat Consiliul local nu poate sa delibereze si sa voteze intr-un fel sau altul. Poate doar, sa ia act”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „vreau sa multumesc d-nului director de la ENET pentru raspunsul la solicitarea mea din sedinta trecuta,
vis-a-vis de o informare privind managementul ENET-ului.
Am citit cu atentie, am vazut ca este facuta pertinent, dar totodata am constatat ca de acolo dezbat si cai pe care dansii trebuiau sa le
urmeze incat sa nu fim nevoiti sa facem a treia marire de capital astazi. Este si motivul pentru care grupul nostru PP-DD, micut asa din
trei, s-a abtinut la aceasta a treia majorare de capital.
Daca este nevoie si Consiliul local este unic actionar la ENET, haideti sa mergem toti consilierii, pe zone asa cum ne-am impartit, sa
stam de vorba cu asociatiile de proprietari si sa-i convingem si noi sa dea bani la ENET, daca este cazul.
Pana atunci, noi ne vom abtine de la maririle de capital la ENET”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „eu mai aveam, dar am crezut ca imi da un raspuns d-nul Secretar de asta m-am oprit. Am vazut ca se
pregateste”.

Presedintele de sedinta d-nul Ioan Liviu Oloeriu: „i-ati dat un timp sa se pregateasca, va raspunde acum”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „as pleca de la atributiile pe care Legea nr.215/2001 le confera
Consiliului local. Dvs. stiti foarte bine ca in ceea ce priveste administrarea domeniului public si privat aveti diverse atributii. Cert este
ca, vanzarea, concesionarea si inchirierea se aproba de catre Consiliul local.
Consiliul local este gestionarul tuturor bunurilor care apartin municipiului.
Dvs. invocati practic o exceptie vis-a-vis de faptul ca exista o hotarare judecatoreasca care trebuie pusa in aplicare fara a face
divagatie pe marginea hotararii. Sunt hotarari in care se obliga unitatea administrativ teritoriala sa vanda catre X, Y, nu discutam
fiecare situatie in parte, la un pret determinat in lei, la un pret, alta varianta in Euro la cursul zilei, la data perfectarii contractului, la un
pret in lei cu obligativitatea compensarii cheltuielilor de judecata. Si in acelasi timp Decretul legii nr.61/1990 precum, sau coroborat cu
Legea nr.85, care reglementeaza activitatea vanzarii acestor apartamente permite celor care solicita cumpararea sa faca si
cumpararea in rate.
V-am spus-o astazi la telefon si discutiile au fost purtate intre mine si diversi beneficiari in timp si-au manifestat intentia de a vinde sau
a cumpara aceste apartamente in rate.
Acum, ratiunea pentru care am gandit acest proiect de hotarare, am zis, ele trebuie scazute din inventar, ca si imobile, exista undeva
in domeniul privat astazi al municipiului Focsani. Daca nu v-as fi informat printr-o hotarare si dvs. nu vi s-ar aduce la cunostinta, s-ar
putea ca maine sa ajungeti la concluzia ca dispar anumite repere sau pozitii sa le zic in lista noastra de inventar de care dvs. nu aveti
cunostinta. Nu mi se pare firesc.
Daca dvs. va ganditi la o varianta care sa fie cumva o simbioza intre proiectul propus noua si ratiunea dvs. aceea de a lua act, suntem
deschisi dialogului.
Luna trecuta nu au fost discutii, de asta am si perpetuat acest proiect de hotarare. Poate a fost o greseala sau poate nu a fost.
Cautam solutii si le prezentam la prima sedinta”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „nu vreau sa discutam ca a fost o greseala, nu asta a fost important, trebuie sa stabilim un mod de lucru
si nu trebuie neaparat sa facem o combinatie intre cele doua.
Luam act, este foarte bine si normal sa luam act de hotararile judecatoresti care afecteaza patrimoniul municipiului Focsani, perfect
adevarat. Insa, nu este oportun sa ni se supuna votului aceste hotarari ale instantelor, pentru ca, practic nu putem vota impotriva unei
hotarari judecatoresti, unu si doi, nu mai avem ce delibera in Consiliul local, in moment ce instanta s-a pronuntat deja. Nu mai exista
obiectul Consiliului local, deliberarea.
A, putem lua act de aceasta situatie, foarte bine, fie printr-o informare, fie printr-un proiect de hotarare prin care luam act de hotararea
instantei, urmand ca ulterior prin diferite proiecte de hotarare sa stabilim alte detalii legate de aceasta vanzare, asa ati spus. Fie
vanzare in rate, fie vanzare cu suportarea cheltuielilor, fie oricare alte aspecte care nu sunt deja deliberate si decise de instanta.
Unde exista deja deliberarea instantei si decizia instantei, nu avem ce sa mai discutam. Doar punem in aplicare hotararea si atat”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „e, o cum sa zic, o specialitate a Dreptului Civil aceste vanzari care ni
se impun. Asa s-a pronuntat instanta. Adevarat este ca nu puteti dispune nici in plus nici in minus dvs. ca si Consiliu local.
In acelasi timp, raman la parerea mea ca nu pot sa nu va aduc la cunostinta intr-o forma sau alta. Ori, dvs. printr-o informare nu puteti
delibera. Varianta mai pertinenta si mi se pare mai aproape de adevar este aceea de a se aduce la cunostinta si dvs. sa acceptati si
sa imputerniciti in acelasi timp Primarul municipiului sa perfecteze actul de vanzare-cumparare. Tot printr-un proiect.
Asta zic, o simbioza intre ceea ce ne obliga instanta si ceea ce apreciati dvs. ca va excede cadrului legal”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „nu e vorba de a excede cadrului legal. Aici este vorba ca lipseste elementul deliberativ al Consiliului
local. Nu avem ce delibera si nu avem ce hotari. Putem lua act si intr-adevar putem imputernici Primarul municipiului Focsani sa
semneze contractele”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „eu zic, ca mai putem sa mai facem o discutie separata cu
reprezentantii grupurilor ca sa stim si noi ce facem, pentru ca oamenii ne intreaba, au inceput sa depuna cereri, exista autoritate de
lucru judecat, exista hotarari definitive si investite in acest sens si pentru ca luna trecuta au fost aprobate proiectele de hotarari,
suntem la mijloc cumva. Luna trecuta s-au aprobat, luna aceasta, mi-e greu sa le spun oamenilor ca, stiti, a aparut o situatie …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „luna trecuta s-au aprobat pentru ca am fost noi in eroare. Luna aceasta ne-am trezit”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „nu as putea sa fac aprecieri in acest sens, cred ca, cert este ca
aceste hotarari trebuie comunicate si sa produca efecte in sensul perfectarii actului de vanzare-cumparare”.



D-nul consilier Catalin Vrabie: „care hotarari trebuie comunicate”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „cele de luna trecuta”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „da”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „asta zic, oamenii zic, domnule, luna trecuta s-a putut, luna aceasta
nu se poate”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „ba se poate si luna aceasta. Puneti in executare. Executati hotararea judecatoreasca, asta incerc sa va
spun, nu aveti nevoie de acceptul Consiliului local ca sa puneti in aplicare o hotarare a instantei. Pentru ca nici nu putem sa spunem
noi, nu. Putem spune nu ?”

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „puteti sa spuneti, nu”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „cum ?”

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „
printr-o hotarare prin care …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „pentru ca suntem niste oameni seriosi, niste oameni cerebrali, nu putem refuza punerea in aplicare a
unei hotarari judecatoresti
A, teoretic, putem …”

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „nu vreau sa discutam in contradictoriu, dar vreau sa va aduc la
cunostinta ca au fost situatii in timp in care Consiliul local, desi era un pret de pornire a licitatiei pe o anumita suprafata, s-a dispus o
majorare si nu mica, ci semnificativa…”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „asta este cu totul alta situatie”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „asta este o alta speta. Nu”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „dar, pana la urma dvs. sunteti suverani si hotarati. Si da si nu”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „da, dar, repet ca in spetele pe care le aveam astazi pe ordinea de zi, nu puteam decide nici da nici nu.
Puteam doar sa luam act de situatia stabilita prin hotararea de instanta”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „daca acceptati varianta asta, viitorul proiect va fi in sensul ca luati act
…”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „corect”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „de sentintele civile care dispun vanzarea catre cetateni …”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „corect”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „la pretul stabilit de …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „corect”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „si-l imputerniciti pe d-nul Primar, sa semneze”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „Perfect. Este in regula”.

D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „si atunci depasim momentul in maniera asta”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „Perfect.
L-as ruga, cu ocazia asta, pe d-nul prof. Radulescu, daca poate in perioada urmatoare sa poarte o discutie cu mine si cu colegii mei,
cu d-nul Padineanu, cu d-nul Bacu, cu cine mai vrea sa discute dumnealui, ca sa intram un pic si sa lamurim situatia de la dvs., de la
Club si poate reusim cat mai repede sa viram si banii de care aveti nevoie.
Sa stabilim astazi, inainte sa plecati, va rog, sa stabilim cand sa ne vedem in perioada urmatoare si dupa aceea sa vedem ce este de
facut. Nu vrem decat sa clarificam lucrurile astea si sa viram cat mai repede banii de care aveti nevoie pentru a da salariile la sportivi.
O alta situatie pe care vreau sa o aduc la cunostinta Consiliului local este situatia echipei de fotbal.
Au fost tot felul de discutii in ultima perioada, in ultimele doua saptamani. Daca municipalitatea sustine sau nu echipa de fotbal, ce
face ca sa sustina echipa de fotbal, unii au zis ca da, altii au zis ca nu s.a.m.d.
Si, cred ca este nevoie sa va fac cateva precizari, pe care le-am aflat si eu in ultimele doua saptamani, pentru ca nu stiam lucrurile
astea.
In primul rand, in momentul de fata, municipalitatea nu are un club al ei. Trebuie sa vorbim foarte clar si toata lumea sa inteleaga lucrul
acesta.
Primaria Focsani si municipiul Focsani nu detine un club de fotbal. Toate cluburile care sunt acum, sunt cluburi private. Fie ca apartin
lui Dan Dumitru, fie ca apartin lui Paizan, fie ca apartin altcuiva, toate sunt cluburi private. Toate au dreptul sa acceseze printr-un
proiect de finantare, sa acceseze niste bani de la Primaria Focsani.
De asta am stabilit astazi acel fond, acel plafon, acea comisie, care va stabili care proiecte sunt viabile si care nu sunt viabile si pe
baza acestei prioritizari se vor acorda banii in limita plafonului pe care l-am stabilit noi.
Practic, afirmatia ca nu sustine municipalitatea fotbalul sau mai stiu eu ce, este nefondata.
Eu nu am spus, de cate ori m-am intalnit si cu colegii mei si cu oameni din fotbal si cu Dan Dumitru si cu presa, nu am spus decat un
singur lucru, vrem ca persoanele care vor raspunde de activitatea aceasta fotbalistica, clubul acela privat care va prelua sau va



mentine in continuare echipa de fotbal in liga C, sa vina clar si sa ne spuna ce-si propune pentru anii urmatori, 1, 2, 3, 4, ce obiective
are, de ce bani are nevoie si cum vrea sa faca lucrurile astea.
Practic sa-si asume acest plan pe 3 – 4 ani de zile. Chiar daca finantarea este anuala.
Pana in acest moment, nu s-a intamplat acest lucru. Pana in acest moment suntem la capitolul de discutii prin lateral, prin interpusi,
transmitere prin presa, ce vrem noi sa facem, cum sa facem, s.a.m.d.
Nu a venit nimeni sa spuna clar, domnule, asta suntem noi, clubul acesta, asta vrem sa facem, avem nevoie de atatia lei.
Nu stiu ce s-asteapta de la Primaria Focsani, probabil ar trebui sa ne intalnim sa hotaram, domnule, hai sa le mai dam inca 5 mld. sa
mai traiasca inca 6 luni. Ca peste 6 luni sa ne gasim in aceiasi situatie. Asta s-a intamplat de fiecare data.
Toti colegii mei care au fost prezenti la intalnirea pe care am avut-o, unde a fost si d-nul Primar, au fost si viceprimarii, au fost colegi
din toate grupurile, mai putin colegii nostri de la APV, probabil ca din motive intemeiate, nu-i important asta, poate vor veni la
urmatoarea, am fost de aceiasi concluzie.
Suntem de acord sa sprijinim sportul in general, pentru ca nu vorbim numai de fotbal. Fotbalul este doar o parte din sportul din
municipiul Focsani.
Suntem de acord sa sprijinim fenomenul fotbalistic si sportul in general cu conditia sa stim ce obtinem din banii respectivi. Nu vrem sa
mai fim in situatia de a acorda niste bani, cati sunt ei, multi, putini, 3-5-7 mld, doar ca sa spunem in fata dvs., domnule, am salvat
fotbalul inca odata.
Pentru ca am avut, colegul meu Gabriel Padineanu, a fost saptamana trecuta la Federatia Romana de Fotbal, a purtat acolo niste
discutii, am incercat tot felul de solutii, din pacate, nici una dintre ele nu este viabila la momentul acesta.
Atat timp cat acest club tine aceste drepturi pentru dumnealui, va trebui sa-si constituie o echipa, sa o sustina in Liga a 3-a, daca nu
doreste sau daca nu poate s-o sustina, va trebui sa cedeze aceste drepturi de a participa in Liga a 3-a, catre alt club care poate si
vrea sa faca lucrul acesta.
In momentul de fata, ex


